



## AYUNTAMIENTO DE SAN FULGENCIO

# BANDO

**D. CARLOS RAMÍREZ SANSANO, Mayor- President of San Fulgencio Townhall,**

**MAKES IT KNOWN:** Any adult can register for Spanish classes for expats as well as other classes in the ESCUELA DE ADULTOS (E.P.A), **SCHOOL FOR ADULTS**, from the 1st of August to the 19<sup>th</sup> of September.

Brochures can be found in the townhall offices in Plaza de la Constitución and C/Madrid, those brochures must be duly completed

Do you want to be pharmacy technician, electrician, clinical assistant...?

### COURSES AND PRICES FOR THE REGISTRATION:

SECONDARY EDUCATION CERTIFICATE: 60 €

STUDY WORKSHOP: 60 €

ENGLISH FOR BEGINNERS: 40€

SPANISH FOR EXPATS: 40€

NEW READERS: 20€

BASIC READING AND WRITING FOR IMMIGRANTS: 10€

For all the **EXPATS** interested in **LEARNING SPANISH** there will be a meeting the **25TH OF SEPTEMBER, 6 P.M** in the **SOCIAL CENTRE MARINA** in order to organize the **NEW COURSE**.

For People **INTERESTED IN OTHER COURSES** there will be a meeting the **24TH SEPTEMBER 8.30 P.M** in the Jose María Manresa **Public School** in San Fulgencio.

This is made public for your information and compliance.

San Fulgencio on July 31st, 2014

**Mayor- President**

## Bekanntgabe

**Herr D. Carlos Ramirez Sansano, Bürgermeister-Präsident der Stadt San Fulgencio, gibt bekannt:** Für alle, die an den Schulunterricht für Erwachsene



## AYUNTAMIENTO DE SAN FULGENCIO

interessiert sind (E.P.A.), die Zeit für die Voranmeldung ist ab dem 1 August bis zum 19. September.

Die Formulare liegen in den Rathäusern aus in den Büros: San Fulgencio, PLAZA DE LA CONSTITUCIÓN Y Urb. La Marina in C/MADRID, wo diese dann auch vollständig ausgefüllt abgegeben werden.

Möchten Sie Apotheker, Elektriker, Krankenhelfer sein?

Unterrichtsthemen und Preise für die Anmeldung:

SEKUNDARSTUFE: 60 €

WERKSTATT STUDIUM: 60 €

Englisch für Anfänger: 40 €

SPANISCH FÜR AUSLÄNDER: 40 €

Analphabeten: 20 €

Alphabetisierung für Einwanderer: 10 €

Aufruf an alle Ausländer, die Spanisch lernen möchten, **am 25 September um 18:00** Uhr findet im **Sozialzentrum (Gebäude Lokale Polizei)** eine Versammlung zwecks des Kurses statt.

**Die restlichen eingeschriebenen** finden sich **am 24 SEPTEMBER um 20,30** Uhr in **der öffentlichen Schule Jose Maria Manresa ein.**

Dieses wird veröffentlicht für die allgemeine Kenntnis.

In SAN FULGENCIO, am 31 Juli 2014

Der Bürgermeister